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Protokół nr XVIII/2012 

z przebiegu obrad XVIII Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu 26 stycznia 2012r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 15 radnych. 

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski   Wójt Gminy 

2. Alicja Antkiewicz   Radca Prawny UG 

3. Anna Kowaluk   Skarbnik Gminy 

4. Ireneusz Solecki   Kierownik Referatu UG 

5. Boguława Tulimowska   Kierownik Referatu UG 

6. Jerzy Kwaśny    Kierownik Referatu UG 

7. Aldona Robowska   Kierownik OPS  

8. Alicja Kwiatkowka – Bąk   Inspektor UG 

9. Joanna Nesterowicz  Inspektor UG 

10. Roman Sikora    Radny powiatu krośnieńskiego 

14. Oleg Sanocki   Redaktor wiadomości Gubińskich 

15. Aniela Nesterowicz   Sołtys 

13. Agnieszka Jurkowska  Sołtys 

14. ElŜbieta Patek    Sołtys 

15.Tadeusz Sarnecki   Sołtys 

16.Wiesław Hajnas   Sołtys 

17. Henryk Gawron   Sołtys 

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 15 radnych sprawia, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XVIII  Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło otworzył XVIII Sesję Rady Gminy o godz. 

10.00. Stan Radnych 15 obecnych 15. Sesja Rady Gminy jest prawomocna do podejmowania 

wszelkich uchwał, decyzji i ustaleń. Przewodniczący Rady Gminy przywitał radnych, Wójta, 

pracowników Urzędu i zaproszonych gości. Poinformował, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

nagrywana, następnie przedstawił porządek obrad wprowadzając dwa dodatkowe punkty, 

dotyczące projektów uchwał które wpłynęły do Biura Rady na siedem dni przed planowaną 

XVIII Sesją Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gubin na lata 2012 – 2018 oraz projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stargardzie  

 

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Na ostatniej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 28 grudnia 2011r. nie zgłoszono interpelacji. 

Do punktu 3:  

Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny  Edward  Szafrański – złoŜył trzy interpelację ustnie. 

a)  w sprawie naprawy drogi w Wałowicach na odcinku od sklepu do zakrętu, droga jest nie 
przejezdna. Jest to droga wojewódzka, ale trzeba zainterweniować w tej sprawie. 

b) prośba mieszkańców  Wałowic  o montaŜ lampy oświetleniowej, jest to mała ulica, 
znajdują się tam trzy domy ale lampa jest tam niezbędna. 

c) sprawa gałęzi w rejonie placu zabaw w Drzeńsku Wielkim, rośnie tam kilka  lip, gałęzie 
dotykają  juŜ przewodów elektrycznych. Nie jest to linia wysokiego napięcia, ale pomimo to 
stanowi to zagroŜenia Ŝycia. 

Radny Krzysztof Irisik – złoŜył trzy interpelację ustnie. 

a) sprawa błota na kolonii w Czarnowicach, kanał (rów) jest niedroŜny, proszę o 
wyczyszczenie kanału. 

b) mieszkańcy kolonii w Czarnowicach proszą o wyrównanie drogi, jeśli chodzi o dojechanie 
ta droga do znajdujących się tam domów to droga jest w tragicznym stanie. 

c) sprawa drogi gminnej która przebiega wzdłuŜ Państwa Sieczkowskich, jest to droga do 
domu znajdującego się za torami, droga ta jest nie przejezdna. 

Radny Daniel  Zołoteńko – złoŜył interpelację ustnie. 
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a) wniosek o utwardzenie dróg w miejscowości Sadzarzewice, ale równieŜ o utwardzenie 
wszystkich dróg gminnych, dlatego proszę Sołtysów o zgłaszanie do Referatu Komunalnego 
o wyrównanie dróg. 

Radny Stanisław Fudyma – złoŜył dwie interpelacje ustnie. 

a) naprawa bramki na boisku w Sękowicach która została uszkodzona przez wichurę, wiem, 
Ŝe koszt naprawy będzie duŜy. 

b) sprawa świetlicy w Sękowicach, wystąpiła wilgoć przy wejściu na świetlicę, moŜe w 
pewien  sposób  gospodarczy uda się  wyeliminować  wilgoć. 

Radna Anna Durawa – złoŜyła trzy interpelacje ustnie. 

a) sprawa drogi wewnętrznej w Chlebowie, która jest w tragicznym stanie, nierówności na 
drodze powodują utrudnianie ruchu. 

b) sprawa drogi wojewódzkiej,  wywoŜenie przez tą drogę drzewa spowodowało iŜ pobocza 
tej drogi są zdewastowane i  nie przejezdne. 

c) sprawa naboru wniosków na „Odnowę wsi”, został ogłoszony nowy nabór wniosków, 
dlatego w imieniu mieszkańców miejscowości Chlebowo zwracamy się prośbą o budowę 
świetlicy w naszej wsi. Jest ona niezbędna dla mieszkańców, ze względu na fakt, iŜ jesteśmy 
największa miejscowością  w gminie dlatego chcemy mieć miejsce aby się spotykać. 

Radny Remigiusz Darmach – złoŜył dwie interpelację ustnie. 

a) sprawa drogi do miejscowości Sieńsk, co roku ta droga jest utwardzana i teraz teŜ powinna 
być , iŜ są  tam nierówności i cięŜko przejechać. Ponadto zastanówmy się czy nie lepiej 
wydać więcej środków na konkretny remont dróg, niŜ za kaŜdym razem równać drogi. 

b) sprawa pieca CO na świetlicy w Starosiedlu, popsuł się piec i trzeba zakupić nowy, 
poniewaŜ zima jeszcze jest długa i moŜe dojść do większej dewastacji świetlicy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło – złoŜył interpelację ustnie. 

a) proszę przyjrzeć się przystankom  w naszej Gminie, są  zanieczyszczone róŜnymi 
odpadami, nasze przystanki wyglądają  mało estetycznie. 

Radny Leszek Tomaszewicz – złoŜył interpelacje ustnie. 

a) W związku z brakiem lekarzy w ośrodkach zdrowia na terenie naszej Gminy, zgłaszam 
interpelację z zapytaniem czy i od kiedy będą przyjmować lekarze w naszych ośrodkach 
zdrowia. 

Odpowiedzi na interpelację radnego Leszka Tomaszewicza udzielił Wójt Gminy 

Zbigniew Barski. 
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Wójt Gminy Zbigniew Barski -  od 1 stycznia 2012r. Narodowy Fundusz Zdrowia 

wprowadził nowe warunki umowy, m.in. wielu lekarzy nie moŜe podejmować pracy ze 

względu na umowę wcześniej zawiązaną z NFZ. Trzech lekarzy którzy pracowali w naszych 

ośrodkach zdrowia podlega takim samym rygorom jak inni lekarze, dlatego chwilowo 

zaistniała taka sytuacja. Po 10 lutym lekarze wrócą do pracy w gminnych ośrodkach zdrowia. 

Prowadzę rozmowy z następnym lekarzem który być moŜe od dnia 1 kwietnia 2012r. będzie 

pracował w naszym ośrodku zdrowia. Co do interpelacji radnego Stanisława Fudymy to 

informuję, Ŝe wielokrotnie zwracaliśmy się do firmy z pismem, poniewaŜ świetlica posiada 

gwarancję, od wykonawcy dostaliśmy odpowiedź, iŜ naprawa świetlicy zostanie wykonana w 

terminie późniejszym. 

Do punktu 4: 

Informacja Wójta o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski – w dniu 9 stycznia 2012r. wraz z Kierownikiem Referatu 

Rolnictwa odbyłem spotkanie w RDOŚ w Gorzowie Wielkopolskim, gdzie chodziło o sprawy 

w zakresie warunków oddziaływania na środowisko, o które wystąpiła kopalnia. Podczas tego 

spotkania okazało się, iŜ kopalnia przedstawiła dokumentację nieprawidłowo, sugestie ze 

strony Dyrektora RDOŚ były, aby kopalnia wycofała dokumenty i sporządziła nowe, kopalnia 

nie chciała wycofać dokumentów poczym została wezwana pod rygorem oddalenia 

postępowania do uzupełnienia dokumentów. 17 stycznia uczestniczyłem w wyborach 

Sołeckich w miejscowości Grochów. 

 

Do punktu 5: 

 Przedstawienie i zatwierdzenie Planu Pracy Rady Gminy Gubin na 2012r. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło – przedstawił i odczytał Plan Pracy Rady Gminy 

na 2012r. 

Radni przyjęli Plan Pracy Rady na 2012r. – 15 głosami za, tj.  jednogłośnie. 

Do punktu 6: 

Przedstawienie i zatwierdzenie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2012r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Eret – przedstawił  i odczytał Plan Pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2012r. 

Radni przyjęli Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2012r. 15 głosami za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 7: 

Przedstawienie opinii wniosków Komisji Rady Gminy do uchwały budŜetowej na 2012r. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i ochrony Środowiska – wyraził 

pozytywną opinię do uchwały budŜetowej na 2012r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – wyraził pozytywną opinię do uchwały budŜetowej 

na 2012r. 

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Oświaty, Sportu, Kultury i Pomocy Społecznej  - 

wyraził pozytywną opinię do uchwały budŜetowej na 2012r. 

Przewodniczący Komisji Planu, BudŜetu, Samorządu, Prawa i Porządku Publicznego – 

wyraził pozytywną opinię do uchwały budŜetowej na 2012r. 

Do punktu 8: 

Przedstawienie opinii RIO w zakresie planowanego budŜetu gminy na 2012r. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk -  przedstawiła i odczytała opinię RIO do projektu 

uchwały budŜetowej. 

Do punktu 9: 

Głosowanie nad uchwaleniem budŜetu gminy na 2012r. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk – przedstawiła i odczytała projekt uchwały budŜetowej na 

2012r. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty 15 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 10; 

 Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gubin na lata 2012 – 2018. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk – przedstawiła i odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty 15 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 11: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały zmieniająca uchwałę Nr IX/46/2007 Rady 

Gminy Gubin z dnia 12 grudnia 2007r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród 

nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Gubin. 

 Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Oświaty, Sportu, Kultury i Pomocy Społecznej 

Krzysztof Irisik przedstawił, odczytał i uzasadnił projekt nr1 uchwały i projekt nr2 uchwały. 

Przewodniczący  Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt nr1 uchwały pod głosowanie, 

projekt uchwały został przyjęty 14 za, przy jednym wstrzymującym. 
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Projekt nr2 uchwały radni uznali za bezzasadny. 

Do punktu 12. 

 Rozpatrzenie i przyjecie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stargardzie Gubińskim. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski – przedstawił, odczytał i uzasadnił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty 14 za, przy jednym wstrzymującym. 

Do punktu 13; 

Przyjęcie protokołu z odbycia XVII Sesji Rady Gminy . 

Radny Senior Stefan Turowski złoŜył wniosek o przyjecie protokołu XVII bez 

odczytywania.  

Protokół z XVII Sesji Rady Gminy został przyjęty 15 głosami za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 14; 

Sprawy róŜne, wolne wnioski. 

Sołtys wsi Grabice Edyta Zajkowska – planowany jest zakup stolików i krzeseł, nie mamy 

świetlicy, ale zakup zostanie przeznaczony do szkoły. Ze względu na odbywające się w 

kwietniu egzaminy gimnazjalne wnioskuję, aby w pierwszej kolejności zakupić stoliki                      

i krzesła. Następny wniosek składam o utwardzenie dróg gminnych w Grabicach                            

i Luboszycach. 

Kierownik Referatu UG Bogusława Tulimowska – przedstawiła sprawozdanie dotyczące 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach prowadzących przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

Radny Edward Szafrański – wnioskował w imieniu swoich mieszkańców wyłączenie lamp  

które niepotrzebnie zapalają się o godzinie 16.00. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu UG Jerzy Kwaśny – ogłoszony został przetarg 

do konserwacji i przeglądu lamp, Zakład Energetyczny ENA odmówił nam konserwacji. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski –  poinformował o nowym numerze konta rachunku 

bankowego, który na początku grudnia miał być dostarczony mieszkańcom wraz z fakturą za 

wodę. Numer rachunku został opublikowany takŜe na stronie Urzędu Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło ogłosił 30 min przerwę podczas której Radni 

przemieszczą się własnym transportem do miejscowości Pleśno, Czarnowice, Stargard 
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Gubiński, Starosiedle, Kujawa aby zapoznać się z infrastrukturą gminną. 

Do punktu 15: 

Zakończenie posiedzenia Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło o godzinie 14.50 zakończył obrady XVIII Sesji 
Rady Gminy. 

 

Protokołował:                         Przewodniczący: 


